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Protokól

z wyjazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska

i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów w dniu 25 sierpnia 2008 r.

Wyjazdowe posiedzenie Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa rozpoczelo

sie o godz. 9.00. w Szkole Podstawowej w Woli Zaradzynskiej.

Na wstepie Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak otworzyl posiedzenie Komisji

i powital wszystkich obecnych. Nastepnie przedstawil proponowany porzadek obrad, który

w glosowaniu zostal zatwierdzony jednoglosnie- 8 glosami "za", bez glosów przeciwnych

i wstrzymujacych sie.

LOtwarcie posiedzenia Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady

Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Aktualny zakres robót ( hydrofornia Ksawerów i boisko sportowe w Woli

Zaradzynskiej, Ciek Gadka). Wizytacja w terenie.

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie posiedzenia Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady

Gminy Ksawerów.
,.

W tym punkcie czlonkowie Komisji wizytowali m.in.

1) Boiska przy Szkole Podstawowej w Woli Zaradzynskiej (przed odbiorem technicznym)

2) Ciek Gadka

3) SUW "Ksawerów". Stacja Uzdatniania Wody byla modernizowana w okresie wrzesien

2007 - czerwiec 2008.

Ad.l.

Po dokonaniu wizji boisk sportowych przy Szkole Podstawowej w Woli Zaradzynskiej

czlonkowie Komisji zglosili nastepujace wnioski:

1) Dokonac wyrównania ziemi z poboczem boiska tartanowego.

2) Odwodnienie z rur spustowych odprowadzic do rowu zbiorczego a nie na boisko

tartanowe.

Ad.2.

Po wizji w terenie Cieku Gadka czlonkowie Komisji zglosili nastepujacy wniosek:

1) Zabezpieczyc srodki finansowe i wykonac prace regulacyjne w celu prawidlowego

funkcjonowania wody w Cieku Gadka biegnacego przez teren Gminy.
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Ad.3.

Kierownik Gminnej Jednostki Wod-Kan -Sylwester Izbicki udzielil wyczerpujacych

informacji n t. z akresu m odemizacji: t echno1ogii, e 1ektroniki, s ystemu s terowania i nadzoru

oraz zakresu prac budowlanych. W miesiacu lipcu trwal rozruch technologiczny Stacji.

Prace na SUW Ksawerów zakonczyly proces modernizacji calosci ukladów uzdatniania wody

na terenie Gminy. Zgodnie z umowa - wykonawca zakonczyl prace w terminie.

Zgodnie z wczesniejszymi ustaleniami na Komisji, SUW Nowa Gadka, SUW Ksawerów oraz

ujecie wody przy ul. Szkolnej zostaly objete systemem monitoringu ochrony obiektów przed

dostepem osób niepowolanych.

Do wykonania pozostaly nastepujace prace:

-wyrównanie terenu Stacji i prace porzadkowe.

Ad.4.

W tym punkcie Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak poinformowal, ze wplynal wniosek

od mieszkanców w sprawie zamiany dzialki bedacej ich wlasnoscia oznaczonej nr ww.

1311/4 o pow. 280 m2, polozonej w Ksawerowie przy ul. Zeromskiego na dzialke bedaca

wlasnoscia Gminy Ksawerów oznaczona nr Ew. 956/1 o pow. 440 m2, polozona

w Ksawerowie przy ul.Lódzkiej 59 róg uLSpóldzielczej. Dzialka nr 1311/4 lezy w liniach

regulacyjnych uLZeromskiego, natomiast poprzez dzialke 956/1 projektowane jest przejscie

z wodociagiem i kanalizacja w celu zapewnienia tych mediów dzialka 934,954/1 i 954/2.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak przypomnial, ze ta sprawa byla juz

rozpatrywana i odpowiedz byla negatywna. Ponadto nigdy takich zamian nie bylo. Dopóki

sprawa wodociagowania nie zostanie zakonczona powinnismy sie wstrzymac od

podejmowania decyzji.

W tym miejscu Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak zwrócil sie do czlonków

Komisji o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego wniosku.

Radna Helena Rusak wyrazila watpliwosc czy Gmina bedzie miala dostep do dzialki

podczas konserwacj i?

Radny Stefan Jedraszek powiedzial, ze teren sluzy jako parking i niech tak

pozostanie.

Radny Zbigniew Pluta stwierdzil, ze na tym terenie nie jest prowadzona

konserwacj a.

Soltys Kazimierz Ludziejewski powiedzial, ze wedlug niego powinien sie odbyc

przetarg na ta dzialke.
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Radna M aria W rób el stwierdzila, iz dla mieszkanców naszej Gminy powinnismy

byc zyczliwi. Jest to tak zacna rodzina. Przy zamianie terenu mamy przeciez mozliwosc

zaznaczenia, ze musimy miec dostep techniczny do tego terenu podczas awarii.

Radna Anna Szczesniak-Rydz powiedziala, ze jezeli Rada Gminy mialaby wole

przekazania tego terenu to niekoniecznie sie tak, zeby sie go pozbyc. Nalezy sie zastanowic,

w jakiej formie mozna to zrobic tak, aby bilans byl korzystny dla Gminy.

Radna Teresa Wolosz-Chalada zauwazyla, ze w pismie mieszkancy deklaruja

dogodna forme rozliczenia.

Radny Marian Kaleta zobowiazal Przewodniczacego Komisji do przedstawienia

niuansów prawnych w tej sprawie.

Podsumowujac dyskusje w tym punkcie, Przewodniczacy Komisji Hemyk Nowak

powiedzial, ze dalsze dzialania w tej sprawie zostana podjete na sesji po zasiegnieciu opInn

radców prawnych.

Ad.5.

Przewodniczacy Hemyk Nowak o godz. 13.00. zamknal posiedzenie Komisji Gospodarki,

Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów

Protokól sporzadzila:

INSP~~

Iwona ku1co/a

Zalaczniki:

1. Lista obecnosci czlonków Komisji.

Posiedzeniu KGOSiR

przewodniczyl

PRZEWOONIC.ZACY KOMISJI
GOSPODARKI. OCHRONY SRODOWISKA iROLNICTWA

Rady G~'nY KSólrrów__/1 () 11 ~ ~Win ~rl~~'wakI
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